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2022. januárjában tettem záróvizsgát a Pannon Egyetemen, emberi erőforrás 

szakos hallgatóként, levelező tagozaton. 

 

Eredeti végzettségemet tekintve építésztechnikus vagyok, s hosszú ideig 

meggyőződésem volt, hogy engem valóban műszaki, technikai jellegű 

megoldások és feladatok érdekelnek. Ennek megfelelően közel 10 évig egy 

multinacionális termelő vállalatnál dolgoztam. Eleinte termelési 

adminisztrációval kapcsolatos, majd logisztikai és rendszerfejlesztési feladataim 

voltak.  

 

Munkám során egyre sűrűbben végeztem oktatási, képzési tevékenységeket. 

Kezdetben csak az ismereteim bővítése érdekében kezdtem el ismerkedni a 

humánerőforrás képzés, fejlesztés területeivel. Szerettem volna jobban megérteni 

a képzésben résztvevők motivációit, vagy éppen a gátló tényezőket. Ahogy egyre 

szélesedtek az ismereteim, növekedett bennem az igény, hogy a feladataimat a 

legjobb minőségben végezzem és ezért döntöttem a Pannon Egyetemen folytatott 

tanulmányok mellett. Ezzel párhuzamosan elláttam az egyre bővülő logisztikai 

feladataimat is, de ekkor már biztos voltam abban, hogy a záróvizsga után 

változást szeretnék és a szakmai életemet más területen fogom folytatni. 

Szakdolgozatom az általam nagyon kedvelt területre, a vállalati képzések 

témakörére épült. 

Terveimnek megfelelően a záróvizsga után sikeres pályamódosítóként, új 

hivatásomnak megfelelő munkakörben tudtam elhelyezkedni. Jelenleg a 

közszférában dolgozom HR munkatársként, ahol a rendkívül összetett feladatok 

miatt látóköröm folyamatosan szélesedik és ismereteim egyre bővülnek. 

 

A Bittner Péter HR Díj elképesztő lehetőségeket hozott, részt vehettem 

előadóként a HSZOSZ HR Klubjaiban, illetve hihetetlen élmény volt számomra 

a Debreceni HR szimpóziumon történő részvétel.  

 

Mindezek hatással voltak arra a döntésemre, hogy ismereteimet, tudásomat 

tovább mélyítve jelentkezem emberi erőforrás tanácsadó mesterképzésre. 


